
 
Verslag van de ledenvergadering op dinsdag 14 juni 2022 
 
1. Welkomstwoord van de president 

 
Iedereen wordt van harte welkom geheten. Een bijzonder welkom voor de aspirant-leden Anna 
Joostensz (zij was al eerder lid) en Claire Huijts. 

 
2. Mededelingen vanuit het bestuur  
 
Jeannette licht van een aantal leden de persoonlijke reden van afwezigheid toe. 
 
3. Mededelingen vanuit de commissies 
 
Op woensdag 1 juni 2022 waren Corrie, Marie-Christine, Ria en Annalies aanwezig bij de 
pensionering van hoogleraar Rosi Braidotti.  Ze hebben een ontmoeting gehad met “onze” twee 
bursalen, Maha en Rana, die gesteund worden via het Rosanna Fonds, waar wij aan schenken.  
 
Janny doet een kort verslag van de Inspirada in Tilburg en vertelt onder andere over Trees for Life en 
Orange the World (er is een speciaal lespakket ontwikkeld). Indrukwekkend was de koninklijke 
onderscheiding voor Nienke Feenstra, voormalig president van de Unie. Op 5 juli is er een feestje ter 
gelegenheid van de verlenging van de leerstoel Mensenrechteneducatie aan de Universiteit Utrecht, 
bekleed door prof. Dr. Felisa Tibbits.  
 
Op zaterdag 25 juni is het walking dinner, georganiseerd door Madelief en Berry. Er volgt nog een mail 
van de secretaris met toelichting.  
 
Op dinsdag 5 juli is het zomeretentje bij strandtent De Waterreus. 
 
Buitengewoon lid Corry de Roo wordt 97 jaar, aan haar wordt een felicitatiekaart gestuurd. 
 
4. Mededeling leden 

 
Geen mededelingen. 

5. Verslag van de ledenbijeenkomst op 10 mei 
 
De notulen worden goedgekeurd.  
 
6. Inauguratie van Ingrid Frijlink  
 
Tijdens de vergadering is Ingrid Frijlink als nieuw lid verwelkomd. Tijdens de ceremonie werden de 
vier kaarsen aangestoken, lichtte president Ria toe waar het Soroptimisme voor staat en kreeg ze de 
soroptimistspeld opgespeld. Zij ontving een tasje met nog meer achtergrondinformatie over het 
Soroptimisme. Een gedenkwaardig moment, gevolgd door de roll call.  
 

 



7. Stand van zaken van werkdocument Taken en commissies 
 
In de huidig geldende statuten staat dat het bestuur uit een oneven aantal leden moet bestaan, 
minimaal 5. Het huidige bestuur geeft er de voorkeur aan dat Ria bestuurslid blijft. Op deze manier 
kan er gemakkelijker een vloeiende lijn plaatsvinden, het geeft een betere afspiegeling van de club, ze 
heeft ook de motivatie en tijd om dit te doen en zal zich graag voor activiteiten zoals het organiseren 
van bijeenkomsten in ‘groepjes van vijf’ inzetten. De leden gaan akkoord. 
 
De samenstelling van het bestuur zal er vanaf oktober als volgt uitzien: 
President: Emilie  
Vicepresident: Jeannette  
Secretaris: Miriam 
Penningmeester: Jacqueline 
Assessor: Jennie  
Lid: Ria 
 
Tijdens de vergadering was via papieren op de muren zichtbaar wie in welke commissie actief zal 
worden of is. Er is binnen commissies gesproken over wat we willen bereiken en leden konden input 
geven bij iedere commissie. Het zorgde voor levendige discussies en veel inspiratie. In oktober kan 
iedere commissie toelichten wat het jaarplan is en hoe de plannen financieel onderbouwd worden. 

 
8. Levensbericht van Miriam 
 
We leerden Miriam beter kennen door haar persoonlijke levensbericht. Na afloop dankt Diantha haar. 
 
 

 
 
9. Afsluiting  

 
In de afsluiting werd uitgekeken naar de volgende bijeenkomsten: 
Zaterdag 25 juni walking dinner, waar we veel leden hopen te ontmoeten op de verlate 
verjaardagsviering; 
Dinsdag 5 juli eten bij De Waterreus op het strand als start van de zomerperiode; 
Om elkaar weer te ontmoeten op donderdag 8 september tijdens de volgende ledenvergadering. 
De president dankt voor de grote opkomst. 
 


